

Skillingaryds motorklubb, Styrelsemöte 2024-08-12
Plats: Klubblokalen Skillingaryd
Närvarande: Frida, Samuel, Patrik, Mats, Inge, Anton, Henrik

§50 Mötets öppnande

Vice Ordförande hälsade alla välkomna

§51 Dagordning

Dagordningen fastställdes

§52 Föregående protokoll

Godkändes

§53 Ekonomi

Ekonomiansvarig var ej på plats så fanns ingen info att delge.

§54 Rally, tävlingsdatum 2025

Tar med denna diskussionen till kommande rallymöte imorgon (13/8). Diskuterade lite om vilken tid på året det är bäst att arrangera tävlingar och vart bäst placering av det hela kan vara.

§55 Folkrace/Rallycross/Föreberg

Det kollas på datum inför 2025. Förslag på att bygga en altan runt serveringen. Arbetsmöten planeras till hösten. Anton kollar upp vad som kan behöva göras.

§56 Marknadsgrupp

Förslag att vi inför 2026 gör ett utskick till lokala företag och informerar om klubben och berättar om möjligheten för marknadsföring.

§57 Miljö

Inget att rapportera

§58 Ev. avtal med hjärtsäkra

Detta tar vi vidare till nästa möte.

§59 Motorburen ungdom

Inget att rapportera. Fortsätter att forska i detta om vi ska visa upp klubben. Förslag på att försöka få hit någon som kan visa upp gocart som ungdomarna kan få köra. Pia fortsätter kolla upp detta.

§60 Utbildning/Kurser

Finns kurser online på SBF.

§61 Post/E-post

Ingen ny post har inkommit.

§62 Övriga frågor

Frida-Göra en städlista för städning av klubblokalen, Frida fixar de.

Mats-Varför är det svårt med bemanning inför tävling? Hur ska vi förmedla att man som medlem i klubben förväntas hjälpa till. Förslag på att ha ett utskick till alla medlemmar. Styrelsen delar upp medlemmarna mellan sig och blir deras "kontaktperson" och som sedan sköter kontakten med dem.

Förslag på att ha en stående punkt på dagordningen gällande medlemmarna i klubben.

Förslag på att uppdatera bilderna på alla förare i klubben.

§63 Nästa möte

23 sep 18.00

4 nov 18.00

§64 Mötets avslutande

Vice Ordf. Samuel Toftgård

Sekr. Frida Hjelm